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Abstract (en)
[origin: US2020328514A1] Antenna having a magnetic core (1) and a coil (2), which is wound around the magnetic core (1), the magnetic core
(1) having at least two first partial cores (1.1) and at least one second partial core (1.2), the at least two first partial cores (1.1) being arranged one
behind the other in a longitudinal direction (8) of the magnetic core (1), each of the at least two first partial cores (1.1) having a lateral side, the at
least two first partial cores (1.1) having a first first partial core (1.1) and a second first partial core (1.1), the at least one second partial core (1.2)
having a first second partial core (1.2), which is arranged on the lateral side of the first first partial core (1.1) and on the lateral side of the second
first partial core (1.1) such that the first second partial core (1.2) overlaps at least partially with the first first partial core (1.1) and at least partially
with the second first partial core (1.1).

Abstract (de)
Antenne aufweisend einen magnetischen Kern (1) und eine Spule (2), die um den magnetischen Kern (1) gewickelt ist, wobei der magnetische Kern
(1) mindestens zwei erste Unterkerne (1.1) und mindestens einen zweiten Unterkern (1.2) aufweist, wobei die mindestens zwei ersten Unterkerne
(1.1) hintereinander in einer Längsrichtung (8) des magnetischen Kerns (1) angeordnet sind, wobei jeder der mindestens zwei ersten Unterkerne
(1.1) eine laterale Seite aufweist, wobei die mindestens zwei ersten Unterkerne (1.1) einen ersten ersten Unterkern (1.1) und einen zweiten
ersten Unterkern (1.1) aufweisen, wobei der mindestens eine zweite Unterkern (1.2) einen ersten zweiten Unterkern (1.2) aufweist, der so an der
lateralen Seite des ersten ersten Unterkerns (1.1) und an der lateralen Seite des zweiten ersten Unterkerns (1.1) angeordnet ist, dass der erste
zweite Unterkern (1.2) zumindest teilweise mit dem ersten ersten Unterkern (1.1) und mindestens teilweise mit dem zweiten ersten Unterkern (1.1)
überlappt.
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